
 
 

Generalforsamling tirsdag den 19. marts 2024 i Tune Menighedscenter 
Referat: 40 deltagere. 

 
1. Valg af dirigent. 

Torben Weiss 
2. Valg af stemmetællere 

Afventer 
3. Bestyrelsens beretning 

Formanden fremlagde en fyldestgørende beretning, som ligger på hjemmesiden 
Spørgsmål fra salen: 
Christina Månsson: Forskønnelse af byen de røde byporte er i miserabel stand. 
Svar: Vi har arbejdet meget med det tidligere, så vi kunne få det ved alle 
indfaldsveje, men Greve Kommune har ikke flere penge. 
 
Middelaldermarked: Det var en bedrøvelig omgang, tror ikke interessen er der på 
den lille plads på Lunden kører det fint.  
Svar: Det har ikke været optimalt, men i år kommer det på Fortepladsen 
(gammelsportsplads) og den er ikke lille og der kommer mange nye tiltag. 
 
Dårlig information om afholdelsen af generalforsamlingen 
Svar: Den er sendt ud til medlemmerne, TunePosten og hjemmesiden og reminder 
på Facebook 
I gør et kæmpe stort arbejde, hvorfor er der ikke flere medlemmer? 
Svar: Vi har ikke været gode nok til at informere på de sociale medier, vi havde det 
som et pkt. på vores sidste bestyrelsesmøde så vi tager fat og kan blive bedre til at 
informere, også på vores hjemmeside. 
 
Hugo: Busserne nedlægges? 
Svar: Fremtidsplanlægning der er ingen penge børn og ældre tager ”alle” pengene. 
 
Birgit Madsen: Huller i vejene, det er et stort problem. 
Svar: Ja det drejer sig om økonomi, kassen er lukket, der er snart kommunevalg, så 
må vi se hvem der skal stemmes på. PV Greve er nedlagt, der er kommet et 
tiltag ”giv et praj” så hvis rigtig mange tager billeder og sender, så må de komme i 
gang. De er dog også gået i gang med de største huller, så mon ikke de følger op 
nu de er lagt i deres bestillingsliste. Tune Lokalråd vil gøre mere for at synliggøre 
problemerne f.eks. i TunePosten.  
 
Vibeke Kristensen. Er der kendskab til, hvad der skal ske på Lunden? 
Svar. Nej.  
 
Fritz: Trafikken omkring Højen, der burde kræves en handling nu. 
Svar: Der har været skrevet meget med hele økonomien fremlægges på det næste 
byrådsmøde. 
Beretningen blev godkendt. 
 



4. Fremlæggelse og godkendelse af det reviderede årsregnskab inkl. budget samt 
fastlæggelse af kontingent. 
Vi er p.t. 292 medlemmer, der var enkelte spørgsmål som blev belyst på mødet. 
Vi har budgetteret med 300 medlemmer og et underskud på 10.000 kr. 
Begge dele blev godkendt. 

5. Indkomne forslag fra bestyrelsen og medlemmer. 
Forslag fra bestyrelsen ang. ”Nye vedtægter”. Der var enkelte små justeringer, som 
ikke skabte nogen stor debat, dog skal der kigges grundigere efter, så der ikke står 
forskellige benævnelser for de samme ting. 
Fritz: Hvorfor er navnet ændret uden det er kommet med i Nye vedtægter. 
Svar: Det blev ændret i 2022 og vedtaget på generalforsamlingen i 2022. 
 
Selvom der var en del småting der kunne skabe lidt forvirring, blev vedtægterne 
godkendt af 33 stemmeberettigede, 2 stemte nej. 
 
Valg af bestyrelse. Alle blev genvalgt. 
 
Hvorfor er der ikke valg af kasserer? 
Henrik Dyrvig svarede, at når der er et referat fra generalforsamlingen skal der ikke 
vælges kasserer. 
Valg af suppleant til bestyrelsen 
Valg af revisor 
Henrik Dyrvig. De er ikke i bestyrelsen og skal ikke vælges 
Valg af revisorsuppleant 
Svar: Vi har ingen revisorsuppleant i bestyrelsen, fejl. 
 

6. Eventuelt. 
Tunestenen, hvorfor en stenbænk og rødbøg, hvem skal bruge den? 
Svar. For at pynte, vandværket fælder et af de store træer, men der er ikke en 
endelig beslutning for arealet. 
 
Farven på stenen, det blå er utydeligt. 
Svar: Inger fortalte om stenens historie, vi vil forsøge at finde nogle penge og 
måske selv tage fat på det. 
 
Forskønnelse af byen, hvorfor så mange plankeværker. 
Svar: Torben K.N. Vi har brugt meget tid på dette emne. Kommunen gør intet, 
lokalplanen bliver ikke håndhævet, men der er et nyt tiltag fra BY og Land Greve, 
som går meget imod plankeværker, men vi har ikke givet op endnu. 

 
 
Møde slut 20.30 
Referent. Anne 


